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BROI.0012.5.5.2019  

 
Protokół nr 5/19  

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
z dnia 4 czerwca 2019 roku 

 
 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
 
Pani Barbara Wałęsa - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w dniu 4 czerwca 2019 roku 
o godzinie 1115 otworzyła obrady Komisji  Rewizyjnej. Powitała członków Komisji oraz Pana 
Romana Gołębiewskiego – Starostę Włocławskiego, Panią Agatę Wojtkowską – Członka 
Zarządu Powiatu, Panią Jolantę Sakowską – Skarbnika Powiatu oraz Pana Adama Rejmaka – 
Naczelnika Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa.    
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
2) Stwierdzenie quorum.  
 
Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdziła, że w obradach 
uczestniczy  5 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi 
wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3) Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji odczytała porządek obrad:  
 
Porządek obrad: 
1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 4/19 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 28 maja 2019 roku.  
5) Raport o stanie Powiatu Włocławskiego za 2018 rok.  
6) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

we Włocławku wotum zaufania. 
7) Sprawy różne. 
8) Zamknięcie obrad Komisji. 
 
Następnie zapytała radnych czy do porządku obrad mają uwagi, propozycje zmian? Radni nie 
wnieśli uwag. Przewodniczący Komisji zapytała radnych, kto jest za przyjęciem porządku 
obrad i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła, że 
komisja przyjęła porządek obrad.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
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4) Przyjęcie protokołu nr 4/19 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 28 maja 2019 
roku.  
 
Przewodniczący Komisji poinformowała, iż z posiedzenia komisji, które odbyło się w dniu 
28 maja  br. został sporządzony protokół. Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do 
protokołu. Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Komisji zapytała, kto jest za przyjęciem 
protokołu i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła, że 
komisja przyjęła protokół nr 4/19 z dnia 28 maja 2019 r. 
 
5) Raport o stanie Powiatu Włocławskiego za 2018 rok.  
 
Przewodniczący Komisji otworzyła dyskusję. 
Radny Jerzy Pawłowski stwierdził, że w raporcie brakuje jednego zdania – jaki jest stan 
powiatu na koniec 2018 r. W tym zakresie raport nic nie mówi i radny musi dochodzić 
własnej opinii na temat stanu powiatu. Jest to drobna uwaga przy złym przepisie. Są różne 
dyskusje na temat zakresu raportu oraz debaty.  
Pan Adam Rejmak – Naczelnik Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa 
stwierdził, że przepis (nowelizacja ustawy o samorządzie powiatowym), który wprowadził 
konieczność tworzenia raportu, nie precyzuje kształtu raportu o stanie powiatu. Przepis 
pozostawił radom możliwość kształtowania stanu raportu. Rada Powiatu nie skorzystała 
z  takiej możliwości i nie doprecyzowała konkretnego kształtu raportu o stanie powiatu.  
W raporcie są opisane zagadnienia bez oceny. Sekretarz Powiatu był na szkoleniu, gdzie 
przestrzegano, aby nie dokonywać oceny. Jeżeli byłyby zagrożenia, to należałoby je pokazać. 
Raport zawiera ocenę poszczególnych jednostek, które podlegają powiatowi i pokazują 
rzeczywisty stan. W końcowej części raportu są przedstawione strategie w obszarach 
miękkich. Czas tworzenia raportu przypadł na zmianę kadencji rady.  Raport pokazuje 
w miarę szczegółowo poszczególne dane.  
Radna Ewa Kończyńska powiedziała, że w debacie o stanie raportu głos zabierają radni 
i mieszkańcy. Radna zapytała czy mieszkańcy powiatu mają wgląd do raportu i czy wiedzą, 
że mogą zabierać głos w tej sprawie i czy ktoś się już zgłosił do debaty i zebrał 150 
podpisów? W jaki sposób raport został upubliczniony?  
Naczelnik Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa powiedział, że 
nieznajomość prawa nie zwalnia z odpowiedzialności i z aktywności. Mieszkańcy, którzy 
chcą zabierać głos i chcą uczestniczyć w życiu samorządowym, to wiedzą, że ustawa 
o samorządzie powiatowym weszła w życie w ubiegłym roku i znają jej zapisy. Nie ma 
obowiązku prawnego, aby informować mieszkańców o tym, że jest możliwość uczestnictwa 
w debacie poprzez odpowiednio wcześniejsze zgłoszenie wniosku do Przewodniczący Rady 
popartego 150 podpisami. Naczelnik stwierdził, że na obecną chwilę żaden wniosek nie 
wpłynął. Jest to bardziej pytanie do Przewodniczącego Rady. 
Radna Ewa Kończyńska zapytała, gdzie jest opublikowany raport? 
Naczelnik Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa powiedział, że 
w Biuletynie Informacji Publicznej raport, po zatwierdzeniu przez Zarząd Powiatu, został 
opublikowany. Mieszkańcy mogą wnosić uwagi, zastrzeżenia zgodnie z procedurą określoną 
w ustawie.  
Pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski powiedział, że wypowie się nie jako 
starosta, tylko jako obywatel. Będzie trudno o uczestnictwo w debacie. Raport jest 
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dokumentem, który do funkcjonowania powiatu za dużo nie wnosi w sposób strategiczny. Są 
przedstawiane sprawozdania finansowe, jest udzielane absolutorium. Został wprowadzony 
kolejny dokument, który trudno powiedzieć czemu ma służyć. Należy przeprowadzić 
procedurę – wotum zaufania. Raport został opracowany. Nie ma jasnych kryteriów co w tym 
raporcie powinno się znaleźć, jakie informacje. Nie ma żadnego zainteresowania 
społeczeństwa raportem. Obrady rady są transmitowane i społeczeństwo może ocenić to 
o czym się dyskutuje.   Raport, to kolejna praca, którą należy wykonać.   
Przewodniczący Komisji zapytała radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem raportu 
i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała Raport o stanie Powiatu Włocławskiego za 2018 rok.  
Raport o stanie Powiatu Włocławskiego za 2018 rok stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.  
 
6) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi 
Powiatu we Włocławku wotum zaufania. 
 
Przewodniczący Komisji powiedziała, że radni otrzymali projekt uchwały dotyczący  
udzielenia Zarządowi Powiatu we Włocławku wotum zaufania. Przewodnicząca zapytała 
radnych czy mają uwagi? Radni nie wnieśli uwag.  
Przewodniczący Komisji zapytała radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 
we Włocławku wotum zaufania. 
 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu we Włocławku wotum zaufania 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
7)  Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji zapytała radnych czy w tym punkcie porządku obrad chcieliby 
przedstawić jakieś sprawy, oświadczenia? Radni nie przedstawili oświadczeń, wniosków.  
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8) Zamknięcie obrad Komisji. 
 
Przewodnicząca Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 4 czerwca 
2019 roku o godzinie 1130 zamknęła posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 
 
 
 

  Przewodniczący  
Komisji Rewizyjnej  
 
Barbara Wałęsa 
 

      Sekretarz  
Komisji Rewizyjnej  
 
Karol Matusiak  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała:  
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska ……… 


